
Burgemeester sceptisch over cameratoezicht in winkelgebieden 
 
Burgemeester Theo Weterings is niet enthousiast over het idee om beveiligingscamera's ook in 
winkelgebieden in dorpskernen toe te staan. Hij zei dat donderdagavond in de gemeenteraad tijdens 
een debat over het uitvoeringsprogramma voor veiligheid in 2014. 
 
Dit plan werd eerder deze week geopperd door voorzitter Paul Kok van de ondernemersvereniging 
Halfweg, Zwanenburg, Boesingheliede en omstreken en MKB Haarlemmermeer-Schiphol. Volgens 
hem moet de overheid meer investeren om het aantal winkeldiefstallen, dat toeneemt, te bestrijden. 
 
Burgemeester Weterings zei dat er veel mensen in winkelgebieden zijn en als je daar een camera op 
richt krijg je automatisch problemen met de privacy. De burgemeester bereidt wel een voorstel voor 
om cameratoezicht in te voeren op bedrijventerreinen waar ondernemers het keurmerk Veilig 
Ondernemen hebben gekregen. Volgens Weterings gebeurt het steeds vaker dat jongeren op 
bedrijventerreinen rondhangen en kan dat met beveiligingscamera's worden bestreden. 
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